
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 2. 6. 2025 

 

1. ŠR se sešla v počtu pěti členů. Omluven byl z pracovních důvodů pan Vojtěch Mikoláš. Jednání 

zahájil pan předseda PhDr. Bc. Mgr. Břetislav Voženílek, MBA. 

Prvním krokem bylo schválení programu jednání školské rady. 

Navrženy byly tyto body: 

- Rozpočet ZŠ a MŠ Na Beránku na rok 2025 

- Stanovení měsíční výše úplaty v mateřských školách, školních družinách a školních klubech 

základních škol na školní rok 2025/2026 

- Zápis dětí do 1. třídy základní školy na školní rok 2025/2026 

- Dílčí výsledky přijímacího řízení žáků 9. ročníku na střední školy a odborná učiliště pro školní rok 

2025/2026 

- Spolupráce ZŠ a MŠ Na Beránku se ZŠ Montessori 

- Dílčí informace k přípravě nového školního roku 2025/2026 

- Personální záležitosti ŠR 

Program byl schválen pěti hlasy. 

2. Pan ředitel Mgr. Jiří Soukup seznámil školskou radu s rozpočtem ZŠ a MŠ Na Beránku na rok 2025 a 

odpovídal na dotazy. Postupně probíral jednotlivé položky v tomto rozpočtu. Upozornil na několik 

důležitých změn, například zvýšení poplatku pro školky a družiny. V letošním roce došlo 

k průběžnému přepočítávání rozdělení financí mezi ZŠ Na Beránku a ZŠ Montessori (pojištění, 

údržba budovy, odpisy, ostatní služby). Jako plánované investice uvedl keramickou pec a 

multifunkční kopírovací přístroj. 

Pan předseda poděkoval panu řediteli, zástupcům a ekonomce za přípravu rozpočtu. Dále 

doporučuje, pokud by bylo v možno ze strany zřizovatele, posílit rozpočet na opravy školní budovy 

(topení, odpady, elektronika, osvětlení). 

ŠR projednala návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Na Beránku na rok 2025. 

3. Dalším bodem bylo seznámení se změnou měsíční výše úplaty v mateřských školách, školních 

družinách atd. Od 1. 9. 2025 podle jednání radnice Prahy 12 mají školy stanovit novou výši úhrady. 

Úplata je stanovena usnesením Rady MČ Praha 12 číslo R-114-003-25 ze dne 25. 3. 2025 a činí pro 

mateřské školy 1 150,- Kč za jeden měsíc a pro školní družinu 400,- Kč za jeden měsíc. 

4. Dále pan ředitel podal informací o zápisu dětí do prvních tříd. Jako tradičně proběhl zápis ve dvou 

dnech. Zapsáno je 92 dětí a ještě se počty budou měnit podle vyřízených odkladů školní docházky. Je 

zřejmé, že v příštím školním roce opět budeme mít 4 první třídy. 

5. V letošním školním roce končí 3 deváté třídy. V současné době jsou známy výsledky z prvního kola 

přijímacího řízení. Děti měly dobré výsledky, byly nad průměrem ČR. Přibližně 6 dětí čeká na 

výsledky 2. kola. 

6. Podle informace pana ředitele spolupráce obou subjektů není vždy jednoduchá. Vždy je ale snaha 

vzniklý problém vyřešit. Dá se předpokládat, že časem bude problémů ubývat. 

7. V novém školním roce bude velkým úkolem začít pracovat na novém školním vzdělávacím 

programu. Škola by podle něj měla začít pracovat od školního roku 2027/2028. Další dotaz se týkal 

nového personálního obsazení. Zatím se podařilo zajistit 2 učitele (1x první stupeň,1x druhý stupeň). 

8. Opět se přiblížily volby zákonných zástupců do ŠR. Mají proběhnout 19., a 20. června 2025. 

 

Dále chce ŠR poděkovat spolku rodičů za zakoupení zvýšených záhonů, která již děti využívají při 

výuce pracovních činností. 

 

 

Zapsala:  Mgr. Jana Janoušková 

Ověřil:  PhDr. Bc. Mgr. Břetislav Voženílek, MBA 


